高中英语词汇3600词 (含短语)



高中英语词汇,单词3235个(均带有音标),词组340个。 为什么再笨的人都能学会母语?为什么香港扫大街的都能蹦几句英语?(打小接触英文电视) 这就是沉浸式学习的厉害之处,所谓耳濡目染,建议在大屏幕显示…上幻灯片方式24小时播放此专辑(电视机上更好),三年之后,不可能记不住。

唐库学习 编

目 录

- A (词组)
- A (单词)
- B (词组)
- B (单词)
- C (词组)
- C (单词)
- D (词组)
- D (单词)
- E (词组)
- E (单词)
- F (词组)
- F (单词)
- G (词组)
- G (单词)
- H (词组)
- H (单词)
- I (词组)
- I (单词)
- J (词组)
- J (单词)
- K (词组)
- K (单词)
- L (词组)
- L (单词)
- M (词组)
- M (单词)
- N (词组)
- N (单词)
- O (词组)
- O (单词)
- P (词组)
- P (单词)
- Q (单词)
- R (词组)

- R (单词)
- S (词组)
- S (单词)
- T (词组)
- T (单词)
- U (词组)
- U (单词)
- V (单词)
- W (词组)
- W (单词)
- X (单词)
- Y (单词)
- Z (单词)

a bit (of)

有一点,一会儿

例句1, Can you wait a bit? I'll be right there.

你能等一会儿吗?我马上就到。

例句2, She added a bit of sugar to her tea to make it sweeter.

她在茶里加了一点糖, 让它更甜。

例句3, I need a bit of help with this project; it's quite challenging.

这个项目我有点需要帮助,它相当有挑战性。

例句4, He felt a bit nervous before the big presentation.

在大演讲之前, 他感到有点紧张。

例句5, Could you turn the volume down a bit? It's too loud.

你能把音量调低一点吗?太吵了。

a few

一些, 少量

例句1, A few students stayed after class to ask questions.

一些学生下课后留下来问问题。

例句2, She only needs a few more ingredients to finish the recipe.

她只需要再添加少量食材就能完成这道菜。

例句3. A few of the books on the shelf are mine.

书架上的少量书是我的。

a great deal

大量, 许多

例句1, The company invested a great deal of money in research and development.

该公司在研发上投入了大量资金。

例句2, She has a great deal of experience in teaching English.

她在英语教学方面有丰富的经验。

例句3, He learned a great deal from his travels around the world.

他从环游世界的经历中学到了许多。

例句4, There is a great deal of work to be done before the project is completed.

在项目完成之前,还有许多工作要做。

例句5, The new policy will make a great deal of difference to the local economy.

新政策将对当地经济产生重大影响。

a good/great many

大量. 许多

例句1, A good many students attended the lecture on climate change.

许多学生参加了关于气候变化的讲座。

例句2, She has read a great many books on history and philosophy.

她阅读了大量关于历史和哲学的书籍。

例句3, A good many people were surprised by the sudden announcement.

许多人对这个突然的公告感到惊讶。

例句4, The museum has a great many artifacts from ancient civilizations.

博物馆有许多来自古代文明的文物。

a kind of

一种,一类

例句1, A kind of magic fills the air during the holiday season.

一种魔法在假日季节弥漫在空气中。

例句2, She has a kind of elegance that is hard to ignore.

她有一种难以忽视的优雅。

例句3, The scientist discovered a kind of bacteria that can survive extreme temperatures.

科学家发现了一种能在极端温度下存活的细菌。

例句4, He showed a kind of courage that inspired everyone around him.

他表现出一种激励周围每个人的勇气。

例句5, This painting is a kind of masterpiece that captures the essence of the era.

这幅画是一种捕捉时代精髓的杰作。

a little

一点. 少许

例句1, Can you add a little sugar to my tea, please?

你能在我的茶里加一点糖吗?

例句2, She felt a little nervous before the presentation.

她在演讲前感到有点紧张。

例句3, There's only a little milk left in the fridge.

冰箱里只剩下一点牛奶了。

例句4, He knows a little about Japanese culture.

他对日本文化略知一二。

a number of

一些,许多

例句1. A number of students attended the school's annual science fair.

许多学生参加了学校的年度科学展览。

例句2, She has read a number of books on ancient history.

她读了许多关于古代历史的书籍。

例句3, A number of issues were discussed during the meeting.

会议上讨论了许多问题。

例句4, A number of people believe that the new policy will be beneficial. 许多人相信新政策将是有益的。

a pair of

一双,一副

例句1, She bought a pair of elegant shoes for the party.

她为派对买了一双优雅的鞋子。

例句2, He found a pair of glasses on the table.

他在桌子上发现了一副眼镜。

例句3, They were a perfect pair, always supporting each other.

他们是完美的一对, 总是互相支持。

例句4, The museum displayed a pair of ancient vases.

博物馆展出了一对古代花瓶。

a piece of

一块(张,根,片)

例句1, She gave me a piece of advice that changed my life.

她给了我一条改变了我人生的建议。

例句2, He cut a piece of cake for each guest at the party.

他为派对上的每位客人切了一块蛋糕。

例句3, The artist created a beautiful piece of art from recycled materials.

这位艺术家用回收材料创作了一件美丽的艺术品。

例句4, I need a piece of paper to write down the phone number.

我需要一张纸来写下电话号码。

例句5, The detective found a crucial piece of evidence at the crime scene.

侦探在犯罪现场发现了一个关键的证据。

above all

首先,首要

例句1, Above all, we must ensure the safety of our children.

首先,我们必须确保孩子们的安全。

例句2, Above all, honesty is the most important quality in a leader.

首要的是,诚实是领导者最重要的品质。

例句3, Above all, she valued her family more than anything else.

最重要的是,她珍视她的家庭胜过一切。

according to

根据,按照

例句1, According to the weather forecast, it will rain tomorrow.

根据天气预报,明天会下雨。

例句2, According to the rules, you must wear a helmet while riding a bike.

按照规则,骑自行车时必须戴头盔。

例句3, According to her, the meeting has been postponed to next week.

据她说,会议已经推迟到下周了。

add up to

合计达......

例句1, The total amount of donations for the charity event added up to ,000.

慈善活动的捐款总额合计达5万美元。

例句2, All the small expenses added up to a significant amount by the end of the month.

所有的小额开支在月底合计达一笔不小的数目。

例句3, The number of participants in the marathon added up to over 10,000 this year.

今年参加马拉松的人数合计达1万多人。

after all

毕竟,终究

例句1, After all, he is just a child.

毕竟,他还只是个孩子。

例句2, She decided to forgive him after all.

她终究还是决定原谅他。

例句3, After all the effort, they finally succeeded.

经过所有的努力,他们最终成功了。

例句4, He didn't want to go, but he went after all.

他本来不想去,但终究还是去了。

after class

课后

例句1, After class, the students gathered in the library to discuss their project.

课后,学生们聚集在图书馆讨论他们的项目。

例句2. She often stays after class to ask the teacher questions.

她经常课后留下来向老师提问。

例句3, The after-class activities include sports and arts.

课后活动包括体育和艺术。

again and again

反复地, 再三地

例句1, She kept asking the same question again and again, showing her persistence.

她反复地问同一个问题,显示了她的坚持。

例句2, The teacher emphasized the importance of practice by saying, "You need to do it again and again to master it."

老师通过说"你需要反复练习才能掌握它"来强调练习的重要性。

例句3, He failed the test again and again, but he never gave up and eventually succeeded. 他一次又一次地考试失败,但他从未放弃,最终成功了。

agree to do sth.

同意做某事

例句1, She agreed to help me with my homework.

她同意帮我做作业。

例句2, They agreed to meet at the coffee shop at 3 PM.

他们同意下午3点在咖啡店见面。

例句3, He agreed to take on the new project despite his busy schedule.

尽管日程繁忙,他还是同意接手这个新项目。

例句4, We agreed to split the bill equally among all of us.

我们同意把账单平均分摊给所有人。

agree with sb.

同意某人的看法, 与某人看法一致

例句1, I completely agree with Sarah's perspective on the importance of environmental conservation.

我完全同意萨拉关于环境保护重要性的看法。

例句2, After much discussion, the committee finally agreed with the proposed budget plan.

经过多次讨论,委员会最终同意了提出的预算计划。

例句3, He nodded in agreement, clearly agreeing with the speaker's point about innovation.

他点头表示同意,显然同意演讲者关于创新的观点。

ahead of

在......之前

例句1. She arrived ahead of the scheduled time.

她比预定时间提前到达了。

例句2, The company is working hard to stay ahead of the competition.

公司正在努力保持领先于竞争对手。

例句3, He was always one step ahead of his classmates in solving problems.

在解决问题方面,他总是比同学们领先一步。

例句4, The team prepared thoroughly ahead of the big match.

球队在大赛前做了充分的准备。

all in all

总的来说, 总计

例句1, All in all, the project was a great success despite the challenges we faced.

总的来说,尽管我们面临了挑战,这个项目还是非常成功的。

例句2, All in all, she is a very talented musician who has made a significant impact on the industry.

总的来说,她是一位非常有才华的音乐家,对行业产生了重大影响。

例句3, All in all, the trip was enjoyable, but the weather could have been better.

总的来说,这次旅行很愉快,但天气本可以更好。

例句4, All in all, he has done a remarkable job in managing the team and achieving the goals.

总的来说, 他在管理团队和实现目标方面做得非常出色。

all kinds of

各种各样的

例句1, There are all kinds of books in the library, ranging from history to science fiction.

图书馆里有各种各样的书,从历史到科幻小说都有。

例句2, She enjoys trying all kinds of cuisines when she travels to different countries.

她喜欢在去不同国家旅行时尝试各种各样的美食。

例句3, The store offers all kinds of services, including repairs and custom orders.

这家商店提供各种各样的服务,包括维修和定制订单。

例句4, He has all kinds of hobbies, from painting to playing the guitar.

他有各种各样的爱好,从绘画到弹吉他。

all over

到处,遍及,结束

例句1, The snow covered the ground all over the town.

雪覆盖了整个城镇的地面。

例句2, After the meeting, it was all over, and everyone went home.

会议结束后,一切都结束了,大家都回家了。

例句3, She searched all over the house for her lost keys.

她翻遍了整个房子寻找她丢失的钥匙。

all right

行,好吧, (病)好了

例句1, She was all right after recovering from the flu.

她流感康复后一切都好了。

例句2, Everything will be all right as long as we stay positive.

只要我们保持积极, 一切都会好起来的。

例句3, He assured his mother that he was all right after the accident.

他向他妈妈保证,事故后他一切都好。

all the best

一切顺利, 万事如意

例句1, All the best in your new journey!

祝你在新的旅程中一切顺利!

例句2, I wish you all the best in your future endeavors.

我祝你在未来的事业中万事如意。

例句3, All the best to you and your family during this festive season.

在这个节日里,祝你和你的家人一切顺利,万事如意。

例句4, She signed off the letter with "All the best."

她在信的结尾写下了"一切顺利"。

例句5, All the best, and I hope to see you soon.

一切顺利,希望很快能见到你。

answer for

对.....负责

例句1, The manager is responsible for the team's performance.

经理对团队的表现负责。

例句2, She was held responsible for the accident.

她被认定对事故负责。

例句3, As a parent, you are responsible for your child's education.

作为父母,你对孩子的教育负责。

例句4, The company is responsible for ensuring the safety of its products.

公司对确保其产品的安全负责。

apart from

除去,除了

例句1, Apart from the rain, the weather was perfect for the picnic.

除了下雨,天气非常适合野餐。

例句2, She has no friends apart from her sister.

除了她姐姐,她没有其他朋友。

例句3, Apart from being a teacher, he is also a talented musician.

除了是一名教师,他还是一位有才华的音乐家。

例句4, Apart from the main course, the dessert was the highlight of the meal.

除了主菜,甜点是这顿饭的亮点。

arrive at (in) a place

到达某地

例句1, The train will arrive at the station at 8:00 PM.

火车将在晚上8点到达车站。

例句2, We finally arrived in Paris after a long flight.

经过长途飞行,我们终于到达了巴黎。

例句3, She arrived at the conclusion after hours of research.

经过几个小时的研究,她得出了结论。

例句4, The package arrived at my doorstep this morning.

包裹今天早上到达了我家门口。

例句5, He arrived in time to catch the last bus.

他及时赶到, 赶上了最后一班公交车。

as a matter of fact

事实上, 其实

例句1, As a matter of fact, she has already completed the project ahead of schedule.

事实上,她已经提前完成了这个项目。

例句2, As a matter of fact, I was the one who suggested the idea in the first place.

其实,最初是我提出了这个想法。

例句3, As a matter of fact, the meeting has been postponed to next week.

事实上,会议已经推迟到下周了。

例句4, As a matter of fact, he didn't even know about the changes until yesterday.

其实, 他直到昨天才知道这些变化。

as a result

(作为)结果

例句1, As a result of his hard work, he achieved top grades in all his subjects.

由于他的努力,他在所有科目中都取得了最高分。

例句2, The company implemented new policies, and as a result, employee satisfaction increased significantly.

公司实施了新政策,结果员工满意度显著提高。

例句3, As a result, we decided to postpone the meeting until next week.

因此,我们决定将会议推迟到下周。

as...as

像,如同

例句1, She sings as beautifully as a nightingale.

她唱得像夜莺一样动听。

例句2. He runs as fast as a cheetah.

他跑得像猎豹一样快。

例句3, The cake is as sweet as honey.

这蛋糕甜得像蜜一样。

例句4, She is as brave as a lion.

她像狮子一样勇敢。

例句5, The water is as clear as crystal.

这水清澈得像水晶一样。

as soon as

一.....就.....

例句1, As soon as he saw the results, he jumped for joy.

他一看到结果就高兴得跳了起来。

例句2, As soon as the rain stopped, we went out for a walk.

雨一停,我们就出去散步了。

例句3, As soon as she heard the news, she burst into tears.

她一听到这个消息就哭了起来。

例句4, As soon as the teacher entered the classroom, the students became quiet.

老师一进教室,学生们就安静了下来。

例句5, As soon as the alarm went off, everyone rushed out of the building.

警报一响,大家都冲出了大楼。

as far as

(表示程度,范围)就……;尽……

例句1, As far as I know, he has never been late for work.

据我所知,他上班从未迟到过。

例句2, As far as the eye can see, there is nothing but desert.

目之所及,只有一片沙漠。

例句3, We will help you as far as possible.

我们会尽可能地帮助你。

例句4, As far as the project is concerned, we need more resources.

就这个项目而言,我们需要更多的资源。

as if

好像, 仿佛

例句1, It seems as if the rain will never stop.

好像雨永远不会停似的。

例句2, She spoke as if she knew everything about the topic.

她说话的样子仿佛对这个话题了如指掌。

例句3, He looked at me as if I were a stranger.

他看着我的眼神好像我是个陌生人。

例句4, It felt as if time had stood still during that moment.

那一刻感觉时间仿佛静止了。

as long as

只要

例句1, As long as you keep practicing, you will improve your English skills.

只要你坚持练习,你的英语水平就会提高。

例句2, As long as the weather is nice, we can go for a picnic in the park.

只要天气好,我们就可以去公园野餐。

例句3, As long as you follow the rules, you won't get into trouble.

只要你遵守规则,你就不会惹上麻烦。

as though

好像,仿佛

例句1, She looked at him as though she had seen a ghost.

她看着他, 仿佛见到了鬼一样。

例句2, He spoke as though he knew everything about the topic.

他说话的样子好像对那个话题了如指掌。

例句3, The room was silent, as though everyone was holding their breath.

房间里一片寂静,仿佛每个人都在屏住呼吸。

例句4, She smiled as though nothing had happened.

她微笑着,好像什么都没发生过。

例句5, He acted as though he didn't care, but I could see the pain in his eyes.

他表现得好像不在乎,但我能看出他眼中的痛苦。

as usual

通常,平常地

例句1, As usual, she arrived at the meeting right on time.

像往常一样,她准时到达了会议现场。

例句2. The train was delayed, as usual, due to the heavy snow.

火车像往常一样因为大雪而延误了。

例句3, He greeted us with his usual cheerful smile.

他以他平常那愉快的微笑向我们打招呼。

as well

也,还有

例句1, She enjoys painting as well as playing the piano.

她喜欢画画,也喜欢弹钢琴。

A (词组)

例句2, He is fluent in French as well as Spanish.

他不仅会说西班牙语,还会说法语。

as well as

除.....之外(也)

例句1, In addition to his impressive academic achievements, he is also a talented musician.

除了他令人印象深刻的学术成就外,他还是一位才华横溢的音乐家。

例句2, She enjoys painting as well as writing poetry in her free time.

她在空闲时间不仅喜欢写诗,还喜欢画画。

例句3, The hotel offers a swimming pool as well as a fully equipped gym for its guests.

这家酒店为客人提供游泳池以及设备齐全的健身房。

a (an) [ə, eɪ(ən)]

冠词[art.]: 一(个、件.....)

例句1, She found an interesting book at the library.

她在图书馆找到了一本有趣的书。

例句2, He is an honest man who always tells the truth.

他是一个总是说实话的诚实人。

例句3, I saw a bird flying in the sky this morning.

今天早上我看到一只鸟在天空中飞翔。

例句4, An apple a day keeps the doctor away.

一天一个苹果, 医生远离我。

例句5, She wore an elegant dress to the party.

她穿了一件优雅的裙子去参加派对。

abandon [əˈbændən]

动词[v.]:抛弃, 舍弃, 放弃

例句1, He decided to abandon his old car and buy a new one.

他决定抛弃他的旧车,买一辆新的。

例句2, The captain ordered the crew to abandon the sinking ship.

船长命令船员们放弃正在下沉的船。

例句3, She had to abandon her dreams of becoming a dancer due to an injury.

由于受伤,她不得不放弃成为舞者的梦想。

例句4, The explorers had to abandon their mission because of the harsh weather conditions.

由于恶劣的天气条件,探险者们不得不放弃他们的任务。

ability [ə'bɪlɪtɪ]

名词[n.]: 能力; 才能

例句1, Her ability to solve complex problems quickly is truly remarkable.

她快速解决复杂问题的能力确实令人印象深刻。

例句2, The athlete's ability to perform under pressure earned him a gold medal.

这位运动员在压力下表现的能力为他赢得了一枚金牌。

例句3, His ability to speak multiple languages fluently makes him a valuable asset to the company.

他流利地说多种语言的能力使他成为公司的宝贵资产。

例句4, The teacher praised the student's ability to grasp new concepts with ease.

老师赞扬了这位学生轻松掌握新概念的能力。

able ['eɪb(ə)l]

形容词[a.]: 能够;有能力的

例句1, She is able to solve complex problems with ease.

她能够轻松解决复杂的问题。

例句2, Despite his injury, he was able to finish the marathon.

尽管受伤了,他还是能够完成马拉松。

例句3, The new software is able to process data faster than the old version.

新软件能够比旧版本更快地处理数据。

例句4, He is able to speak three languages fluently.

他能够流利地说三种语言。

例句5, The team was able to achieve their goals ahead of schedule.

团队能够提前实现他们的目标。

abnormal [æb'no:m(ə)l]

形容词[a.]: 反常的, 变态的

例句1, The sudden drop in temperature was abnormal for this time of year.

气温的突然下降在这个季节是反常的。

例句2, Her abnormal behavior raised concerns among her friends.

她的反常行为引起了朋友们的担忧。

例句3, The doctor found an abnormal growth during the routine check-up.

医生在例行检查中发现了一个异常的肿块。

aboard [ə'bɔːd]

介词[prep.]: 上(船,飞机,火车,汽车等)

例句1, All passengers must be aboard the ship by 3 PM.

所有乘客必须在下午3点前登船。

例句2, The captain welcomed everyone aboard the airplane.

机长欢迎所有人登机。

例句3, She felt a sense of adventure as she stepped aboard the train.

当她踏上火车时,她感到一种冒险的感觉。

例句4, The new employee was quickly brought aboard the project team.

新员工很快被引入项目团队。

例句5, He was excited to be aboard the spaceship for the first time.

他第一次登上宇宙飞船,感到非常兴奋。

abolish [əˈbɔlɪʃ]

动词[v.]: 废除, 废止

例句1, The government decided to abolish the outdated law to promote social progress.

政府决定废除过时的法律以促进社会进步。

例句2, Many countries have abolished the death penalty in favor of more humane punishments.

许多国家已经废除了死刑,转而采用更人道的惩罚方式。

例句3, The school board voted to abolish the dress code, allowing students more freedom in

their attire.

学校董事会投票决定废除着装规定,允许学生在穿着上有更多自由。

例句4, The company decided to abolish the traditional hierarchy and adopt a more flexible management structure.

公司决定废除传统的等级制度,采用更灵活的管理结构。

例句5, The new policy aims to abolish discrimination in the workplace and ensure equal opportunities for all employees.

新政策旨在废除工作场所的歧视,确保所有员工享有平等机会。

about [əˈbaʊt]

副词[ad.]: 大约; 到处; 四处; 介词[prep.]: 关于; 在各处; 四处

例句1, The book is about the history of ancient civilizations.

这本书是关于古代文明的历史。

例句2, She looked about the room, searching for her lost earring.

她在房间里四处寻找她丢失的耳环。

例句3, There were about 50 people at the party last night.

昨晚的派对上大约有50人。

例句4, He walked about the park, enjoying the fresh air.

他在公园里四处走动,享受着新鲜空气。

above [ə'bʌv]

介词[prep.]: 在……上面; 形容词[a.]: 上面的; 副词[ad.]: 在……之上

例句1, The stars twinkled above the quiet village.

星星在宁静的村庄上空闪烁。

例句2, She placed the book above the shelf, out of reach of the children.

她把书放在书架上方,孩子们够不着。

例句3. The teacher's voice rose above the noise of the classroom.

老师的声音盖过了教室里的喧闹声。

abroad [ə'brɔːd]

副词[ad.]: 到(在)国外

例句1, She decided to study abroad to broaden her horizons.

她决定出国留学以拓宽视野。

例句2, He has traveled abroad many times for business meetings.

他多次出国参加商务会议。

例句3, Living abroad has taught her to appreciate different cultures.

在国外生活让她学会了欣赏不同的文化。

例句4, They are planning to move abroad next year for a better lifestyle.

他们计划明年搬到国外,追求更好的生活方式。

例句5, The company expanded its operations abroad to reach new markets.

公司将其业务扩展到国外, 以进入新市场。

absence ['æbsəns]

名词[n.]: 不在, 缺席

例句1, Her absence from the meeting was noticed by everyone.

她缺席会议被所有人注意到了。

例句2, The absence of evidence made it difficult to solve the case.

缺乏证据使得案件难以解决。

例句3, His absence of mind during the lecture caused him to miss important points.

他在讲座时心不在焉,错过了重要内容。

absent ['æbsənt]

形容词[a.]: 缺席, 不在

例句1, She was absent from the meeting due to illness.

她因病缺席了会议。

例句2, The teacher marked him absent for three consecutive days.

老师连续三天给他记了缺席。

例句3, His absent gaze suggested he was lost in thought.

他心不在焉的目光表明他陷入了沉思。

例句4. The absent look on her face worried her friends.

她脸上茫然的表情让她的朋友们感到担忧。

absolute ['æbsəluːt]

形容词[a.]: 完全, 全部, 绝对的

例句1, The scientist was in absolute control of the experiment, ensuring every detail was perfect.

科学家完全掌控着实验,确保每一个细节都完美无缺。

例句2, Her dedication to her craft is absolute; she spends every waking moment perfecting her skills.

她对技艺的奉献是绝对的;她利用每一刻醒着的时间来完善她的技能。

例句3, The king ruled with absolute power, making decisions without consulting anyone.

国王以绝对的权力统治,不咨询任何人就做出决定。

例句4, In absolute terms, the company's profits have increased, but relative to the industry, they are still lagging.

从绝对数值来看,公司的利润有所增加,但相对于整个行业,他们仍然落后。

absorb [əb'soːb]

动词[v.]: 吸收, 使全神贯注

例句1, The sponge can absorb a large amount of water.

海绵可以吸收大量的水。

例句2, She was so absorbed in her book that she didn't hear the doorbell.

她全神贯注地看书,以至于没有听到门铃声。

absurd [əb's3:d]

形容词[a.]:荒谬的, 怪诞不经的

例句1, It's absurd to think that the moon is made of cheese.

认为月亮是由奶酪制成的,这种想法是荒谬的。

例句2, The absurd plot of the movie made everyone laugh uncontrollably.

这部电影荒诞不经的情节让所有人都笑得停不下来。

abuse [əˈbjuːz]

动词[v.]:(酗酒)滥用,虐待,恶语

例句1, He was accused of abusing his power as a manager.

他被指控滥用其作为经理的权力。

例句2, The child was taken away from the parents due to physical abuse.

由于身体虐待,这个孩子被从父母身边带走了。

例句3, She felt hurt by the verbal abuse from her colleagues.

她因同事的恶语相向而感到受伤。

例句4, The doctor warned him about the dangers of alcohol abuse.

医生警告他酗酒的危险。

academic [ækə demik]

形容词[a.]: 名词[n.]: 学术的, 教学的

例句1, She has a strong academic background in physics.

她在物理学方面有很强的学术背景。

例句2, The university is known for its academic excellence.

这所大学以其学术卓越而闻名。

例句3. He decided to pursue an academic career in literature.

他决定在文学领域从事学术生涯。

例句4, The academic year starts in September and ends in June.

学年从九月开始, 到六月结束。

例句5, Her academic achievements earned her a scholarship.

她的学术成就为她赢得了奖学金。

academy [əˈkædəmɪ]

名词[n.]:专科学院,(美)私立学校

例句1, She graduated from a prestigious academy and now works as a leading scientist.

她毕业于一所著名的专科学院,现在是一名顶尖的科学家。

例句2, The academy offers a variety of courses to help students prepare for their future careers.

这所私立学校提供各种课程,帮助学生为未来的职业生涯做好准备。

accent ['æksənt]

名词[n.]: 口音, 音调

例句1, She has a lovely French accent that makes her stand out in the crowd.

她有一口可爱的法国口音,使她在人群中脱颖而出。

例句2, The teacher emphasized the importance of placing the accent on the correct syllable in pronunciation.

老师强调了在发音中把重音放在正确音节上的重要性。

accept [ək'sept]

及物动词[vt.]: 接受

例句1, She decided to accept the job offer despite the lower salary.

尽管薪水较低,她还是决定接受这份工作。

例句2, The committee will accept applications until the end of the month.

委员会将接受申请直到月底。

例句3, He couldn't accept the fact that he had lost the competition.

他无法接受自己在比赛中失败的事实。

例句4. The store accepts returns within 30 days of purchase.

该商店接受购买后30天内的退货。

例句5, They finally accepted the terms of the agreement after long negotiations.

经过长时间的谈判,他们终于接受了协议的条款。

access ['ækses]

名词[n.]: 动词[v.]: 通道, 入径, 存取(计算机文件)

例句1, The new library provides easy access to a vast collection of books.

新图书馆为大量书籍提供了便捷的通道。

例句2. She accessed the confidential files on her computer without permission.

她未经许可就访问了电脑上的机密文件。

例句3, The emergency exit is the only access to the roof.

紧急出口是通往屋顶的唯一通道。

例句4, Students can access the online resources through the school's website.

学生可以通过学校网站访问在线资源。

accessible [əkˈsesɪb(ə)l]

形容词[a.]: 可到达的, 可接受的, 易相处的)